
OBISK V KS POLJE

Vendarle malo posluha
tudi za naš kraj

V četrtek, 16. junija, je bil v okviru akcije letošnjih obiskov po KS
obisk v Polju. Dobro udeiežen s strani predstavnikov občinskih
organov in organov krajevne skupnosti je sicer izzvenel v naštevanju
še številnih odprtih perečih vprašanj neurejene infrastrukture, ven-
dar tudi v zadovoljstvu pri oceni opravljenih del v letošnjem letu.

Prijetno je bilo na primer sli-
šati Maruško, predsednico ko-
misije za komunalno gospodar-
stvo pri svetu KS, ki je v uvodni
(jceni rekla, da so bili ob lan-
skem obisku veliko hujši pro-
blemi, tokrat pa je bistveno dru-
gače. »Komunalna skupnost je
vendarle imela posluh tudi za
našo KS in za naš kraj,« je de-
jala. Kaj takega pa v Polju že
veliko let ni bilo slišati. Saj je
res, da so bile v središču občin-
ske in komunalne pozornosti ne-
nehno le na novo nastajajoče ve-
like stanovanjske soseske."To-
krat pa je z ureditvijo križišča in
novo asfaltno prevleko Zaloške
ceste v središču Polja, postavi-
tvijo nadstreškov na postajališ-
čih mestnega prometa ter iz-
gradnjo pločnika ob Rjavi cesti
Polje veliko pridobilo. Hkrati pa
vliva upanje in zaupanje v reše-
vanje še drugih perečih vpra-

šanj, ki jih krajani že leta terjajo,
organi KS pa prav tako vključu-
jejo v razne plane in iščejo mož-
nosti ter načine za realizacijo.
Razutnejo krizne razmere, pa
vendar, njihov konec, kot pra-
vijo, so puščali ob strani tudi
v »bogatejših« obdobjih. Pro-
blem odvodnjavanja meteorne
vode, kanalizacije in Rjave ceste
bi morali rešiti ob zidavi stano-
vanjske soseske MS 6 in soseske
MS 8. Investitorju je šlo le za
čim višje število stanovanjskih
enot, problemi infrastrukturne
opremljenosti pa so ostali na
plečih krajevne skupnosti. V Po-
lju zahtevajo, da ta vprasanja
obvezno rešijo ob nadzidavi se-
danjih blokov v tej soseski, ki jo
načrtujejo.

Pereč družben problem najšir-
šega pomena še ostaja odprt ob
OS Vevče - Zg. Kašelj, enoti OŠ
Edvarda Kardelja. Učenci te

šoie so še vedno brez telovad-
nice, učenci centralne OŠ v Po-
Iju pa imajo mnogo premajhno
za zadosten pouk telesne vzgoje.
Ob tem je ves vzhodni prostor
občine brez pokritega večna-
menskega športnega objekta.
Kvaliteta življenja je tu nizka,
prebivalci, zlasti mladina, pa za
mnogokaj prikrajšani.

Med hujše probleme sodi tudi
Zaloška cesta skozi vas Stude-
nec. Nujna je rekonstrukci/a
z izgradnjo vsaj enostranskega
hodnika za pešce. Radi bi uredili
tudi prostor pred staro osnovno

# V pogovoru je tekla beseda
tudi o vse- večjih socialnih sti-
skah, predvsem mladih družin in
šolskih otrok. Razpravljalka je
pri tem predlagala, da bi bilo bo-
Ije, da bi imeli namesto občin-
skih avtomobilov ir. reprezen-
tance raje otroci v šoli kozarec
mleka ali sadje.

šolo v središču Polja, da bi bil
privlačnejši in seveda funkci-
onalnejši. Prav tu jim primanj-
kuje tudi parkirnega prostora.
Pa še je starih problemov, kot so
rekli v pogovoru, vendar zakaj bi
jih ontenjali, ko pa le niso tako
kričeči, kot že našteti.

Pogovor, ki ga je vodila pred-
sednica KK SZDL Breda Zadni-

kar, je tekel tudi o organizirano-
sti in delu krajevne skupnosti in
družbenopolitičnih organizacij
v njej. Menili so, da sp kar zado-
voljivo organizirani in da so zelo
veseli, ker imajo prizadevnega
novega tajnika krajevne skupno-
sti. Menili pa so tudi, da bi jim
morali občinski organi, kot na
primer komite za urbanizem in
gradbeništvo, pa stanovanjska
skupnost, več pomagati in ne
obremenjevati z opravili, ki bi jih
morali sami opraviti.

S. GERLICA

# Hrup ranžirne postaje
presega vse meje

V sredo, 22. junija, se je v uredni-
štvu oglasil Zdravko Žagar iz Vevž,
Cimermanova 10. Pritoževal se je nad
pošastnim zvočnim hrupom h. ran-
žirne postajc Zalog, zaradi katerega ni
mogel zaspati do dveh ponoči. Telefo-
niral je na več strani in iskaj pomoč,
zvočniki pa so neusmiljeno tulili, ne
meneč se za številne delovne ljudi,
bolnike in ostarcle v bližnjih stano-
vanjskih naseljih.

Zdravko Žagar meni, da bi mcstni
odiok o nočncm miru moral veljati
tudi za železnico ii. z:- vse druge indu-
strijske objekte kot za prebivalce
Ljubljane. Vodstvo ŽG Ljubljana bi
moralo prisluhniti nenehnim pritož-
bam občanov nad hrupom ob ranžir-
nem vozlišču med Poljcm in Zalogom.
Po 22. un nikakor ne bi smeli uporab-
ljati zvočnikov.

S. G.


